
DD styrelsemöte 190718 

 

Närvarande: Carl Dickfelt, Andreas Johansson, Jacob Karlsson, Manuel Franson, Tobias Lundberg 

 

1. Mötet öppnas. 

2. Till mötesordf väljs Jacob Karlsson. 

3. Till mötessekr väljs Andreas Johansson. 

4. Föregående mötes protokoll läggs till handlingarna. 

5. Kassörens rapport: 356 584,67 kr på kontot + 320 946,38 kr på LinCon-kontot. LinCon har 

gjort ett jätteresultat. 

6. Utskottsrapportering: 

LBK/Figurspel: Nytt verksamhetsår för LBK, nu 33 medlemmar. Lär bli fler igen 

när folk förnyar. Full fart på verksamheten med turneringar etc. 

Brädspel: Verksamheten går lite på sparlåga pga av semester, men måndagarna har 

fortfarande kört varje vecka och torsdagarna oregelbundet. 

LinCon: 1826 deltagare på LinCon 2019! LincOff 23/7. 

DefCon: I dvala. 

Kortspel: Föreningen har i praktiken ingen kortspelsverksamhet längre så punkten 

utgår fr.o.m. nästa möte. 

7. Övriga frågor: 

i) Tömning av brädspel ur Rydsförrådet prel. 31/8 från 16:00. 

ii) Vi har, förhoppningsvis, efter många om och men lyckats ge lite gratisbiljetter till 

NärCon från Sverok till några intresserade medlemmar. 

iii) LBK får ytterligare 35 000 kr för att köpa mer terräng. Detta är mer än som budgete-

rats men motiverat pga ökande verksamhet och föreningens goda ekonomi. 

iv) Helené Holmkvist får förnyat förtroende som LinCon-general. Med bakgrund av två 

framgångsrika LinCon och inga andra sökande förefaller detta som en lysande idé.  

v) Årsmöte kl 18:00 onsdag 16/10. Vi återkommer om lokal. 

8. Nästa möte: 15/8 kl18:00 på LBK. 

9. Mötet avslutas. 

 

 

_________________ 

Andreas Johansson 


